
Dagsorden til afdelingsbestyrelsesmøde 

den 14/5 2024, Adelvej 26 
Deltagere: Marianne Kruse Bro, Bettina Mandrella, Hanne Lykke og Jesper Roveen 

 

Referent: Hanne Lykke 

 

Fraværende:  

 

1. Godkendelse af referat fra 

sidste møde 

 

Godkendt. 

2. Gensidig orientering 

 

Dato for afdelingsmøde mandag 2 september 2024, 

yderligere info kommer om tilmelding og menu 

 

Svend Erik og kollega fra Kibæk/Sdr Felding er 

begyndt, at opsætte nye postkasser (uge 20) 

 

Ligeledes er der murer, som er begyndt at fræse 

gamle fuger ud, og lave nye fuger i murværket. 

 

Der bliver indkøbt ekstra ”brædder”, til de stakitter, 

som er flækket og med bredde revner. Da der ikke 

er garanti på disse. 

 

 

Der er haveeftersyn d. 29/5 i afdelingen. Alle skulle 

have modtaget mail om dette.  

 

 

2a. Formanden 

 

Marianne har deltaget i Fyraftensmøde, som følger 

de områder serviceinspektør Heidi har.  

Bag Lundparken har Fællesbo købt grund af 

kommunen. Der bliver plads til 14 nye ældreboliger, 

som er færdig bygget 2027/2028 

Her informeres om at ex. regninger fremover, skal 

scannes (PDF) ind når de sendes til fællesbo: med 

info om hvad de er brugt til. 

Samt deltaget i repræsentantskabsmøde i 

kongrescenteret. 

 

2b. Bestyrelsesmedlemmerne 

 

 

 



3. Siden sidst/opfølgning 

 

Svend Erik har nu modtaget refleksbånd til de 7 

betonkummer, således de kan ses i mørke og at vi 

undgår påkørsel af disse. 

 

Mht. ny skure: under vores markvandring oplyste 

Heidi, at hun er i kontakt med kommune, byggefirma 

og Landsbyggefonden.  

I hører nærmere, om dette… 

Det tager højest sandsynligt lang tid at få svar om 

dette, da det skal igennem Landsbyggefonden 

 

4. Indkommende 

emner/forslag fra beboerne 

 

Ønske om at der plantes blomster ved hækplanter i 

jordstykket over mod kilen 

Bestyrelsen: syntes det er en god ide, men at vi 

vælger at bruge/spare pengene op til nye skure.  

Og at dette går fra samme konto. Samt at vi lige 

brugt penge på at plante betonkummerne til, langs 

hele ”indkørslen” 

DOG må man som beboer MEGET gerne sætte sine 

ekstra blomsterløg i jordstykket, i stedet for evt. at 

smide dem ud. 

 

Forslag fra beboer, om at vi kan lave arrangement 

ved Fodboldgolf på Tavlund bakke. Vores nye 

beboer Anders, står for dette og Bettina kontakter 

ham (dette går fra vores råderetsbeløb konto) 

 

5. Arrangementer 

 

Gadefest – indbydelse bliver sendt ud, så snart de 

ny postkasser er sat op. 

  

Der er lavet 2 festudvalg:  

Bettina & Hanne er kræmmermarkedsudvalget 

Marianne og Jesper er gadefestudvalget 

 

6. Kommende mødedatoer 

 

D. 13/8 2024 kl. 16.30 hos Jesper 

7. Eventuelt 

 

 

 


